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KANKAANKADUN TURVALLISUUDEN PARANTAMINEN 

 

Kankaankadulla on tehty kuluvana kesänä tietöitä, joiden yhteydessä Kankaankatua on kunnostettu 

ja asfaltoitu. Valitettavasti tietöiden yhteydessä ei huomioitu tarpeeksi hyvin jalankulkijoiden 

turvallisuutta ja valitettavasti olemme saaneet yhteydenottoja siitä, että jalankulkijoiden turvallisuus 

Kankaankadulla on heikentynyt jopa niin paljon, etteivät kaikki lapsiperheiden vanhemmat uskalla 

päästää lapsiaan enää jalkaisin tai pyörällä kouluun.  

 

Tietöiden jälkeen tienpientareet ovat kaventuneet huomattavasti ja tien vieressä olevat ojat ovat 

syvät, jotka estävät lapsien turvallisen liikkumisen ajoväylällä. Kankaankadun asukkaat ovat 

ilmaisseet myös huolensa korkeista ajonopeuksista alueella. 

 

Kankaankatu on siirtymässä vuoden 2022 alussa Rautjärven kunnan hallintaan. Rautjärven SDP:n 

valtuustoryhmä esittää että vuoden 2022 aikana Kankaankadun turvallisuutta parannetaan 

esimerkiksi hidasteilla ja nopeusnäyttötauluilla.  
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